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KLUB RADNYCH 
MRĄGOWSKIEJ INICJATYWY SPOŁECZNEJ 

 
RADNY RADY MIEJSKIEJ: ROBERT WRÓBEL 

tel.+48  692 36 22 64, e-mail: robert.wrobel26@wp.pl 

__________________________________________________________________________________ 
Mrągowo, dnia 28 kwietnia 2021 r. 

Szanowny Pan 
Burmistrz Miasta Mrągowa 

Stanisław Bułajewski 
 

Za pośrednictwem Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Mrągowie 

Henryka Nikonora 
 

Zgodnie z art. 24, ust. 3. Ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie gminnym (tekst jednolity 
Dz. U. 2020, poz. 713)  w brzmieniu: „W sprawach dotyczących gminy radni mogą kierować interpelacje 
i zapytania do wójta”, w imieniu klubu radnych Mrągowskiej Inicjatywy Społecznej  składamy niniejszą 
interpelację. 
 
Dotyczy: znakowane woreczki w dystrybutorach pojemników na psie odchody  
 
Szanowny Panie Burmistrzu, 
w związku z otrzymaną od mieszkańców miasta informacją oraz bezpośrednim sprawdzeniem, 
przekazujemy niniejszą interpelację w celu załatwienia sprawy.  
 
Zgłoszona do nas sprawa dotyczy: 
Z internetowych informacji wynika, że w Mrągowie jest obecnie 25 pojemników na psie odchody. W 
2019 r. na łamach www.mragowo.pl stwierdza Pan: „Wychodzimy naprzeciw oczekiwaniom 
mieszkańców, którzy zgłosili zapotrzebowanie na tego typu rozwiązania - mówi burmistrz Mrągowa 
Stanisław Bułajewski. - Przypomnę, że na terenie miasta stoi już 20 takich pojemników”. Sprawa jest 
więc społecznie ważna. 
Otrzymaliśmy informację, że stosowane w pojemnikach woreczki, które są uzupełniane przez Urząd 
Miasta, bardzo często są wykorzystywane też w innym celu. Niektórzy korzystają z nich jak z woreczków 
śniadaniowych. Są one zresztą identyczne, także przezroczyste, może tylko mniejsze. Z doniesień 
mieszkańców wynika, że takie sytuacje nie są wcale rzadkie. 
Dlatego proponujemy uzupełniać pojemniki woreczkami z oznaczeniami, na których widnieje ich 
przeznaczenie. Korzystanie z takich woreczków, na pewno będzie wiązało się z poczuciem wstydu i 
zażenowania, gdy korzystająca z nich osoba, pokaże woreczek kolegom i koleżankom z pracy czy w 
szkole. Takie rozwiązanie z pewnością pomoże wykorzystywać woreczki zgodnie z ich celem. 
 
W załączeniu zdjęcia przedstawiające przykładowe wzory.  
  
 

Z wyrazami szacunku w imieniu radnych 
Klubu Mrągowskiej Inicjatywy Społecznej 

 
Robert Wróbel 
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